



***Representative Office of Japan to the Palestinian Authority***

VIP2 Center 3<sup>rd</sup> Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine

Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123

repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

---

Press Release

June 4, 2014

**Statement by Minister for Foreign Affairs on the Announcement of  
the New Palestinian Government**

1. The Government of Japan welcomes that the new government was formed under President Mahmoud Abbas of the Palestinian Authority on June 2 and that President Abbas expressed commitment to 1) nonviolence to Israel, 2) recognition of Israel, 3) acceptance of previous agreements and obligations (Quartet principles).
2. The Government of Japan strongly expects that the division within Palestine will end under the leadership of President Abbas while the new government makes further efforts to advance the Middle East peace process with Israel. Japan strongly hopes that negotiations between Israel and Palestine will resume soon to realize a just, lasting, and comprehensive peace based on a two-state solution.
3. Japan intends to continue supporting the peace process both politically and economically, including the promotion of the “Corridor of Peace and Prosperity” initiative and the “Conference on Cooperation among East Asian Countries for Palestinian Development (CEAPAD)”

(END)



## **Representative Office of Japan to the Palestinian Authority**

VIP2 Center 3<sup>rd</sup> Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine  
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123  
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

### **بيان صحفي**

4 يونيو 2014

#### **بيان صادر عن وزير الخارجية الياباني بخصوص الإعلان عن الحكومة الفلسطينية الجديدة**

1. ترحب حكومة اليابان بتشكيل الحكومة الفلسطينية الجديدة تحت رعاية رئيس السلطة الفلسطينية محمود عباس في 2 حزيران وإعلان التزامه بـ (1) نبذ العنف تجاه إسرائيل، (2) الاعتراف بإسرائيل، (3) القبول بالاتفاقيات والالتزامات السابقة (شروط اللجنة الرباعية).

2. إن حكومة اليابان تتطلع إلى إنتهاء الانقسام الداخلي في فلسطين تحت قيادة الرئيس عباس وأن تبذل الحكومة الجديدة مزيداً من الجهود لدفع عملية السلام في الشرق الأوسط مع إسرائيل. وتأمل اليابان أن تُستأنف المفاوضات بين إسرائيل وفلسطين قريباً لتحقيق سلام عادل ، ودائم ، وشامل على أساس مبدأ حل الدولتين.

3. تعتزم اليابان مواصلة دعم عملية السلام سياسياً واقتصادياً، بما في ذلك تعزيز مبادرة "ممر السلام والازدهار" و "مؤتمر التعاون بين دول شرق آسيا للتنمية الفلسطينية (CEAPAD)".

(النهاية)